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SCHRIFTELIJKE VRAGEN INZAKE KOSTEN HAALBAARHEIDSONDERZOEKEN 
/INHUUR 
SPORTPARK WORMER IJSBAANTERREIN 
 
 
Wormerland, 4 juli 2024 
 
 
Aan het college Wormerland 
 
 
Ten behoeve van de haalbaarheid van de realisatie van een sportpark op het 
ijsbaanterrein Wormerland zijn er vanaf 2019 diverse onderzoeken verricht. 
GroenLinks vindt het van belang dat er een overzicht komt van de daarmee 
samenhangende kosten. De resultaten van de verrichte onderzoeken zijn aan de 
raad overgelegd t.b.v. de voorlopige locatiekeuze/voorronde 4-3-2024. 
 
Het gaat om navolgende onderzoeken: 

- Haalbaarheidsonderzoek Treem 2020 
- Capaciteitsanalyse tennis Wormer februari 2022 
- Archeologisch onderzoek Sweco april 2023 
- Geluidsonderzoek tennis en padelbanen oktober 2023 SPA WNP 
- Lichthinderonderzoek Wormer maart 2023 
- Milieuhygienisch vooronderzoek april 2023 
- Inventarisatie beschermde soorten Natuurwetgeving 2023 V.d. Goes en Groot 
- Natuurtoets tennispark Wormer 2023 V.d. Goes en Groot 
- Onderzoek naar parkeren en verkeersontsluiting sportpark Wormer januari 

2024 
- Notitie Verkeer en Parkeren Sweco december 2023 
- Diverse onderzoeken uit stand van zaken onderzoeken tennispark Wormer 

Sweco december 2023 
- Windklimaatonderzoek Peutz 21-5-2021 en de samenvatting 

variantberekeningen Peutz 
- Watercompensatie Sweco augustus 2023 
- Overzicht totaal kosten Sweco 

 
Vraag 1: Wilt u overleggen een overzicht van de kosten per onderzoek en een 
overzicht van de totaalkosten Sweco? 
Vraag 2: Welke onderzoeken lopen nog en wat zijn naar verwachting de 
desbetreffende kosten? 
Vraag 3: Welke onderzoeken zijn nog te verrichten en wat zullen naar verwachting 
de kosten zijn? 
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T.b.v. de realisatie van het project verduurzaming sportaccomodaties is een 
projectleider ingehuurd, en wel tot 1-7-2024. 
Vraag 4: Wat zijn de kosten van inhuur vanaf aanvang (2019) tot 1-7-2024. 
Vraag 5: Wat zijn de te verwachten kosten van inhuur van de nieuwe projectleider? 
 
AAN DE RAAD TE OVERLEGGEN STUKKEN 
Uit de notitie stand van zaken onderzoeken van Sweco van december 2023 blijkt dat 
er stikstofberekeningen zijn gemaakt. De resultaten van deze berekening zijn niet 
aan de raad overgelegd. 
Vraag 6: Wilt u de resultaten van de stikstofberekeningen overleggen aan de raad? 
Vraag 7: Wilt u tevens overleggen de berekening luchtkwaliteit en de watertoets? 
 

 
 
Fractie GroenLinks 
 
Karen Schoonheim  Elly Fens  Remco Doorn 
 


